
رئیس اتاق تبریز: تولید ثروت،
تنهـا راه نجـات اقتصـاد کشـور/
دولت باید به بخش خصوصی اعتماد

کند

نشست خبری هیئترئیسه اتاق بازرگانی تبریز با اصحاب رسانه استان
آذربایجانشرقی برگزار شد.

به گزارش پایگاه خبری صنعت غذا و کشاورزی(اگروفودنیوز)، رئیس
اتاق بازرگانی تبریز در این نشست بر ضرورت مصرف منابع استان

آذربایجانشرقی برای منافع استان تأکید کرد.

یونس ژائله با انتقاد از شرایط موجود و خروج عایدی و منافعِ
منابع استان گفت: منابع استان باید صرف استان شود.

وی افزود: اگر تمام منابع و نیروها حول محور اقتصاد متمرکز شود
نتایج خوبی خواهیم گرفت.

ژائله اظهار داشت: تبریز همواره محور اقتصاد کشور بوده است و
اتاق تبریز خوشبختانه توانسته است گامهای مؤثری برای ارتقاء
جایگاه تبریز در اقتصاد کشور بردارد، هرچند شرایط فعلی مورد
رضایت نیست ولی در تلاش هستیم تا مشکلات موجود را به حداقل رسانده

https://agrofoodnews.com/%d8%b1%d8%a6%db%8c%d8%b3-%d8%a7%d8%aa%d8%a7%d9%82-%d8%aa%d8%a8%d8%b1%db%8c%d8%b2-%d8%aa%d9%88%d9%84%db%8c%d8%af-%d8%ab%d8%b1%d9%88%d8%aa%d8%8c-%d8%aa%d9%86%d9%87%d8%a7-%d8%b1%d8%a7%d9%87-%d9%86%d8%ac/
https://agrofoodnews.com/%d8%b1%d8%a6%db%8c%d8%b3-%d8%a7%d8%aa%d8%a7%d9%82-%d8%aa%d8%a8%d8%b1%db%8c%d8%b2-%d8%aa%d9%88%d9%84%db%8c%d8%af-%d8%ab%d8%b1%d9%88%d8%aa%d8%8c-%d8%aa%d9%86%d9%87%d8%a7-%d8%b1%d8%a7%d9%87-%d9%86%d8%ac/
https://agrofoodnews.com/%d8%b1%d8%a6%db%8c%d8%b3-%d8%a7%d8%aa%d8%a7%d9%82-%d8%aa%d8%a8%d8%b1%db%8c%d8%b2-%d8%aa%d9%88%d9%84%db%8c%d8%af-%d8%ab%d8%b1%d9%88%d8%aa%d8%8c-%d8%aa%d9%86%d9%87%d8%a7-%d8%b1%d8%a7%d9%87-%d9%86%d8%ac/
https://agrofoodnews.com/%d8%b1%d8%a6%db%8c%d8%b3-%d8%a7%d8%aa%d8%a7%d9%82-%d8%aa%d8%a8%d8%b1%db%8c%d8%b2-%d8%aa%d9%88%d9%84%db%8c%d8%af-%d8%ab%d8%b1%d9%88%d8%aa%d8%8c-%d8%aa%d9%86%d9%87%d8%a7-%d8%b1%d8%a7%d9%87-%d9%86%d8%ac/
http://www.agrofoodnews.com


و سهم صادرات استان را در سال آینده افزایش دهیم.

وی ادامه داد: اقدامات درخور و قابل تأملی در اتاق انجام شده و
بهزودی شاهد خبرهای خوب و رشد بخش صنعت استان خواهیم بود.

ضرورت اجرایی شدن اصل ۴۴ قانون اساسی
رئیس اتاق تبریز بر توسعه مدیریت جهادی در استان به عنوان
راهکاری برای برونرفت از شرایط فعلی تأکید و ابراز امیدواری کرد:
دولت با اعتماد به بخش خصوصی و واگذاری مسئولیتها و بومیسازی
اقتصاد و تحقق اصل ۴۴ قانون اساسی، سبب شکوفایی اقتصاد کشور شود.

یونس ژائله تداوم شرایط موجود را زمینهساز افزایش معضلات و مشکلات
بخش اقتصاد دانست و با بیان اینکه حل ریشهای بسیاری از مشکلات
موجود، خارج از توان استان و منحصر به سیاستگذاریهای کلان است،
اظهار داشت: امیدواریم تصمیمات عاقلانه دولت سبب کاهش چالشها و

زمینهای برای ممانعت از ایجاد مشکلات جدید باشد.

تولیـد ثروت، تنهـا راه نجـات اقتصـاد
کشور

وی تنها راه عبور از بحران و نجات اقتصاد کشور را تولید ثروت
دانست و افزود: در بحث تولید ثروت دچار مشکل شدهایم و این امر

جامعه را دچار تنش کرده است.

رئیس اتاق تبریز افزود: مشکلات عدیده بخش تولید کشور نتیجه سالها
مدیریت بد در بخش دولتی بوده است، از سامانهبازیها بگیرید تا
وجود عدهای که بهجد در تلاشند تا مجموعههای دلسوز و فعال را نابود

کنند.



نقـش رسـانه در امیـدآفرینی بسـیار جـدی
است

وی بر همراهی و همدلی بخش رسانه و تشکلهای مردم نهاد و بخش صنعت
برای حل این مشکلات تأکید کرد و ادامه داد: باید برای نیل به این
هــدف مسائــل شخصــی را کنــار بگذاریــم و فــارغ از هرگــونه نگــاه
مغرضانهای، سبب امیدآفرینی در جامعه شویم. جامعه ایران با کمک
مردم میتواند بحرانهای اقتصادی که نتیجه تحریمهای ظالمانه است را

پشت سر بگذارد.

حمــایت از نخبگــان و اســتارتآپها از
اولویتهای اتاق تبریز

رئیس اتاق تبریز اظهار داشت: اتاق تبریز مصمم به بهرهمندی از
توان و ظرفیتهای نخبگان و استارتآپها برای افزایش تولید و صادرات
است و مرکز شتاب تبریز با هدف حمایت از ایدهها در این مسیر شکل

گرفته است و بهزودی وارد فاز عملیاتی خواهد شد.
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یونس ژائله با اشاره به توافقهای صورت گرفته با مراکز علمی و
مهارتی استان با هدف ارتقا مهارتها و تربیت نیروی متخصص برای بخش
صنعت و تولید، ادامه داد: استان در شرایط فعلی بهشدت نیازمند

نیروی متخصص است.

وی خاطرنشان کرد: اتاق تبریز با نگاهی جدی به احیاء مسئولیتهای
اجتماعی خود تلاش دارد تا بر توسعه اشتغالزایی بهعنوان راهکاری

مؤثر برای تولید ثروت و کاهش فقر متمرکز شود.

ژائله با اشاره به تنوع موجود در سبد صادراتی ایران، آن را نقطه
قوتی برای کاهش آسیب به بخش صادرات دانست و گفت: خوشبختانه شاهد

افزایش در تنوع سبد صادراتی و استقبال از کالاهای ایرانی هستیم.

رئیس اتاق بازرگانی تبریز از تلاشهای جدی برای افزایش نقش مؤثر
آذربایجان در حوزه صادرات خبر داد و بر نقش افزایش تعامل با دنیا

برای تحقق این هدف تأکید کرد.

وی با اشاره به توسعه کریدورهای تجاری همانند جلفا _ نخجوان گفت:
امیدواریم با این اتفاق خوب حجم ترافیک کاری مرز بازرگان کاهش

یافته و شرایط برای فعالیت تجار تسهیل شود.

وی در پاسخ به سؤالی مربوط به کارتهای بازرگانی که بهعنوان کارت
یکبار مصرف و اعتباری شناخته میشود، گفت: مسئله کارتهای بازرگانی
از دغدغههای جدی اتاق تبریز است و سختگیریهای لازم در این حوزه در
دستور کار قرار دارد، چرا که معتقدیم اهلیت برای فعالان اقتصادی
بسیار مهم است و این قانون باید توسط وزارت صمت اصلاح شود./اتاق

بازرگانی تبریز

سرویس خبری: صنعت غذا

در دیدار یونس ژائله با رئیسکل
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ــرح ــران مط ــزی ای ــه مرک بیم
شـد؛بیمهها بـا الگـوبرداری از
کشورهـای موفـق بـه حـوزه تجـارت

ورود کنند

یونس ژائله، رئیس اتاق تبریز در دیدار با رئیسکل بیمه مرکزی
ایران، بر ضرورت ورود بیمههای کشور به حوزه تجارت با الگوبرداری

از کشورهای موفق تأکید کرد.

به گزارش پایگاه خبری صنعت غذا و کشاورزی،رئیس اتاق بازرگانی،
صنایع، معادن و کشاورزی تبریز با تأکید بر اهمیت جایگاه بیمه در
حوزه صنعت، گفت: بیمهها نقش مهمی در بحث امنیت سرمایهگذاری دارند
و سرمایهگذاران میتوانند در قالب پوشش بیمهای، با فراغ خاطر برای

جامعه تولید ثروت کنند.

یونس ژائله در دیدار با رئیسکل بیمه مرکزی و هیات همراه در اتاق
تبریز، بر ضرورت ورود فعالانه بیمهها به حوزه واردات و صادرات
تأکید کرد و افزود: زمانی که مجموعه یا شخصی ریسک سرمایهگذاری را
بهخصوص در حوزه بینالمللی میپذیرد، نیازمند تضمین معتبر است؛
چراکه سرمایهگذار نمیتواند بهتنهایی تمامی ریسکها را بر عهده

بگیرد.
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بنیانگذار گروه شیرین عسل تصریح کرد: در تمامی دنیا شرکتهای بیمه
در این زمینه بهصورت تخصصی فعالیت داشته و مدیریت ریسک میکنند،
اما ایران جزو کشورهای با ریسک بالا در حوزه تجارت است، در واقع
سازمانهای بیمهای کشور ما در مقایسه با کشورهای همطراز ازنظر
جمعیتی عقب ماندهاند. بنابراین خلأ نبود بیمهها در حوزه تجارت
ً محسوس است و نیاز به حرکت جسورانه در بینالملل در کشور ما کاملا

این زمینه داریم.

رئیس اتاق تبریز در ادامه بر لزوم تدوین برنامه مشخص در خصوص
ارائه خدمات بیمهای تأکید کرد و ادامه داد: بیمهها باید نقاط ضعف
و قوت خود را شناسایی کرده و با الگوبرداری از کشورهای موفق،

طرحهای جدید ارائه دهند.

وی یکی از وظایف سازمانهای بیمهگر بزرگ را توسعه تجارت بینالملل
عنوان کرد.

ژائله همچنین، تسریع فرایند رسیدگی به پروندهها در سازمانهای
بیمهای را خواستار شد و افزود: تأخیرهای صورت گرفته از سوی
بیمهها با توجه به شرایط عدم ثبات نرخ ارز در کشور، منجر به وارد
شدن خسارات زیادی به شرکتها میشود، این در حالی است که بیمهها

موظف هستند در کمترین زمان ممکن به تعهدات خود عمل کنند.

علی استادهاشمی؛ رئیسکل بیمه مرکزی ایران نیز در این دیدار از
آمادگی برای طراحی خدمات بیمهای متناسب با نیاز صنعتگران خبر

داد.

وی گفت: در این راستا ضروری است تا شرکتها و مجموعهها نیازهای
خود را طرح کنند تا سپس بر اساس آن طرح ویژهای در سازمانهای

بیمهگر تدوین شود./ اتاق تبریز

آخرین وضعیت تولید خودرو توسط
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شرکت صنایع غذایی شیرین عسل

یونس ژائله بنیانگذار هلدینگ شیرین عسل درباره وضعیت پیشرفت طرح
تولید خودرو در شرکت شیرین عسل گفت: طرح در حال انجام است و

انشالله در آینده خبرهای مربوط به آن منتشر میشود.

به گزارش پایگاه خبری صنعت غذا و کشاورزی(اگروفودنیوز)، به نقل
از ایلنا؛ یونس ژائله، رئیس اتاق بازرگانی تبریز گفتههای خود
درباره به صفر رسیدن بیکاری در تبریز و تبدیل شدن این شهر به
شهری بدون بیکار را تشریح و اظهار کرد: اکنون در تبریز کارگر
پیدا نمیشود و صاحبان کسب و کارها مجبورند برای تامین نیروی کار

مورد نیاز از اداره کار کمک بگیرند.

وی افزود: آمار دقیقی در این زمینه در اختیار ما نیست اما در شهر
تعداد زیادی تابلوهای استخدام نصب شده است. شرکتهای مستقر در
تبریز حتی حاضر هستند تا چند میلیون بالاتر از حداقل حقوق تعیین
شده توسط وزارت کار دستمزد پرداخت کنند اما با این وجود همچنان
با کمبود نیروی انسانی در همه حوزهها روبهرو هستند. این مشاهدات

حاکی از بالا بودن فرصتهای شغلی در تبریز است.

ژائله تصریح کرد: تقویت بخش خصوصی در یک سال گذشته به این
دستاورد انجامیده است؛ اگر از بخش خصوصی حمایت شود هم اشتغال
میآفریند و هم تولید و صادرات را توسعه میدهد. ۹۵ درصد اقتصاد در

استان آذربایجان شرقی در دست بخش خصوصی است.
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وی همچنین از غذا، فولاد و ماشینسازی به عنوان صنایعی یاد کرد که
بیشتر از دیگر صنایع در تبریز توسعهیافتهاند.

رئیس اتاق بازرگانی تبریز درباره وضعیت پیشرفت طرح تولید خودرو
در شرکت شیرین عسل گفت: طرح در حال انجام است و انشالله در آینده

خبرهای مربوط به آن منتشر میشود.

سرویس خبری: صنعت غذا

منبع: ایلنا

نـائب رئیـس مجمـع کارآفرینـان
ایران مطرح کرد: گردش نقدینگی

در کشور بلوکه شده است+ویدئو

یونس ژائله میگوید: سرعت گردش نقدینگی کشور در زمان تحریمها باید
بیشتر باشد ولی به یک دوم سابق کاهش یافته است.

به گزارش پایگاه خبری صنعت غذا و کشاورزی(اگروفودنیوز)، یونس
ژائله نائب رئیس مجمع کارآفرینان ایران در نشست «نقش دیده بانی
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در سند سیاستهای کلی اقتصاد مقاومتی» اظهار کرد: هیچگاه نقشه
راهبردی کشور صادر نشد. سندهای زیادی نوشته میشود اما در اجرا
روند مخالف را مشاهده میکنیم و در نتیجه شاهد هستیم رشد اقتصادی
نداریم و معیشت مردم سخت شده است. نیازمند یک تغییر در برنامهها
هستیم. ما در اقتصاد آنقدر سامانه طراحی کردیم، انقدر موانع درست

کردیم که گردش نقدینگی در کشور بلوکه شده.

ژائله گفت: طراحی سامانههای متعدد باعث بلوکه شدن نقدینگی کشور
شده است. سرعت گردش نقدینگی کشور در زمان تحریمها باید بیشتر

باشد ولی به یک دوم سابق کاهش یافته است.

وی بیان کرد: با معرفی ارز به عنوان یک کالای قاچاق، تجار خارجی
شرایط سرمایه گذاری در کشور را نخواهند داشت.

رئیس اتاق بازرگانی تبریز گفت: دولت به دلیل تولید نکردن ثروت با
کسری بودجه مواجه است و قصد دارد این کسری بودجه را با اخذ

مالیات و تحت فشار قرار دادن تولیدکنندگان جبران کند.

این فعال صنایع غذایی کشور عنوان کرد: در برنامه طراحی شده در
اتاق بازرگانی تبریز و با رفع موانع برای ۲۷شرکت موجود در استان،
حدود ۲۳۵همت سرمایه گذاری ارزی انجام دادیم و صادرات در استان
نیز افزایش یافته است و رشد ۱۲درصدی در استان نیز محقق خواهد شد.

وی گفت: افزایش صادرات برای افزایش درآمد کشور با روشها، حمل و
نقل و لجستیک موجود به نتیجه نمیرسد. موانع واردات کامیون، حمل و
نقل ریلی و دریایی و تامین مالی زنجیرهها از بحرانی ترین موارد

موجود است.

نائب رئیس مجمع کارآفرینان ایران خاطرنشان کرد: روسیه به عنوان
بهترین بازار دنیا به روی ایرانیان باز است ولی به دلیل نبود

امکانات مناسب، هیچ بهره برداری ای از آن نکردیم.

وی راهکار حل مشکلات را اینگونه بیان کرد: بهترین نظارت، سپردن
اختیارات به بخش خصوصی با اتاقهای بازرگانی، نهادها و تشکلها است
که همین امر به معنی مردمی سازی اقتصاد است، زیرا دولت امکاناتی
برای از بین بردن مشکلات ندارد و فقط برای کشور هزینه تراشی

میکند.

یونس ژائله در پایان گفت: فشار مضاعف به تولیدکنندگان آنها را



برای ادامه فعالیت ناامید کرده و باعث خروج سرمایه از کشور
میشود، فرار مغزها، متخصصین و سرمایهها همگی به دلیل وجود موانع

زیاد و جلوگیری کردن از شکوفایی آنها است.

آییــن نکــوداشت یــونس ژائلــه،
کـارآفرین و بنیـانگذار هلـدینگ

شیرین عسل برگزار شد+تصاویر

آئین نکوداشت یونس ژائله، کارآفرین و بنیانگذار هلدینگ شیرین عسل
همزمان با زادروز این کارآفرین و از پیشکسوتان صنعت غذایی کشور

برگزار شد.

به گزارش پایگاه خبری صنعت غذا و کشاورزی(اگروفودنیوز)، این
مراسم به همت مجمع کارآفرینان ایران و با حضور محمدمهدی برادران،
معاون صنایع عمومی وزارت صمت، مرتضی سلطانی، نایبرئیس مجمع
کارآفرینان ایران و بنیانگذار هلدینگ زر، رضا رضایی، بنیان گذار
هلدینگ آذین خودرو و عضو هیات مدیره مجمع کارآفرینان ایران،
حمیدرضا غزنوی، دبیر کل مجمع به همراه هیات اجرایی و جمع کثیری
از کارآفرینان و اعضای مجمع با هدف تقدیر و تشکر از تلاش های وی
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در پیشرفت و گسترش روز افزون این صنعت در کشور گرامی داشته شد.

گفتنی است یونس ژائله فعالیت تولیدی خود را از سال ۱۳۷۱ با تاسیس
واحد تولیدی کوچکی در شهرک صنعتی تبریز که آن موقع جدیدا تاسیس
شده بود ، شروع نمود و هم اکنون یکی از بزرگترین شرکتهای صنعت
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بیسکویت و شکلات را بنام شیرین عسل هدایت می کند.
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یونس ژائله سعد آباد چندین سال متوالی صادرکننده نمونه کشور و
اولین کارآفرین نمونه ملی شناخته شده و بخاطر خدماتش به میهن،

بارها از مسئولان کشور تقدیرنامه دریافت کرده است.

در پنجمین نمایشگاه تجارت و سرمایهگذاری کشورهای اسلامی از ۹ نفر
از چهرههای شاخص و برجسته اقتصادی جهان اسلام تقدیر شد که نام
«یونس ژائله سعدآباد» بنیانگذار گروه صنایع غذایی شیرین عسل

بهعنوان نماینده ایران در میان آنها دیده میشد.
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بر اساس این گزارش؛ کارآفرین برتر و دریافت نشان امین الضرب،
صنعتگر نمونه سال توسط ریاست جمهوری، واحد نمونه استان آذربایجان
شرقی، برند برتر صنایع شیرینی و شکلات به انتخاب مصرف کنندگان،
دریافت تندیس نخبگان اقتصادی جهان اسلام از سوی مرکز تجارت بین
المللی سازمان همکاری های اسلامی، تندیس واحد برتر صنایع غذایی در
چهارمین همایش ملی اهمیت مدیریت بر ایمنی و سلامت از مجلس شورای
اسلامی، تندیس صادرکننده ممتاز در روز ملی صادرات، تندیس واحد
برتر صنایع غذایی در پنجمین کنفرانس اهمیت مدیریت بر ایمنی و
سلامت غذا و تندیس برترین نام نشان ایرانی-صادراتی از وزارت صنعت،

معدن و تجارت گوشه ای از افتخارات یونس ژائله است.

سرویس خبری: صنعت غذا

جزئیات پروژه ۱.۲ میلیارد دلاری

https://agrofoodnews.com/wp-content/uploads/2023/11/نکوداشت-یونس-ژائله-3.png
https://agrofoodnews.com/category/food-industry/
https://agrofoodnews.com/%d8%ac%d8%b2%d8%a6%db%8c%d8%a7%d8%aa-%d9%be%d8%b1%d9%88%da%98%d9%87-%db%b1-%db%b2-%d9%85%db%8c%d9%84%db%8c%d8%a7%d8%b1%d8%af-%d8%af%d9%84%d8%a7%d8%b1%db%8c-%d9%88-%db%b2%db%b5-%d9%87%d8%b2%d8%a7%d8%b1/


و ۲۵ هـزار میلیـارد تومـانی در
شبسـتر/ کارفرمـایی کـه ۲۲ هـزار

کارگر دارد

یونس ژائله فعال اقتصادی و رئیس اتاق بازرگانی تبریز با تشریح
جزئیاتی از پروژه ۱.۲ میلیارد دلاری و ۲۵ هزار میلیارد تومانی در
شبستر گفت: در حال حاضر ۲۲ هزار نفر در شرکت شاغل هستند و به

دنبال این هستیم تا این رقم را به ۱۰۰ هزار نفر برسانیم.

به گزارش پایگاه خبری صنعت غذا و کشاورزی(اگروفودنیوز)، به نقل
از تسنیم؛ یونس ژائله فعال اقتصادی و رئیس اتاق بازرگانی تبریز
در پاسخ به سوالی در مورد پروژههای تولیدی مجموعه “شیرین عسل”
گفت: در حال حاضر پروژههای بزرگی در سطح ملی در حال انجام است.
پروژههایی مانند الکلسازی با ظرفیت ۶۶۰ تن در روز، کارخانه
روغنکشی با ظرفیت ۳ هزار تن در روز، کارخانه تصفیه روغن با ظرفیت
هزار تن، گاوداری با ۳۰ هزار راس دام، مرغداری با ۲ میلیون مرغ
تخمگذار و ۶ میلیون مرغ گوشتی و یک میلیون راس گوسفند وجود دارد.

سرمایهگذاری عظیم ۲۵ هزار میلیارد تومانی در کشت و صنعت شبستر

وی با اشاره به اینکه تا امروز نهادهای دولتی هیچ همکاری با ما
نکردند تا مرغ با قیمت ۱۰۰ هزار تومان دست مردم نرسد، گفت: ما
گفتیم به ما کمک کنید، مرغ را به صورت تضمینی ۶۰ هزار تومان به
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مردم میرسانیم. گوشت گوسفند را نیز ۲۵۰ هزار تومن تضمین میکنیم.
کمک کنید ما این کار را انجام میدهیم.

به گفته این فعال اقتصادی، در حوزه پروژه های کلان اقتصادی بعضا
نهادهای متولی نه تنها کمک نمیکنند بلکه مشکل ایجاد میکنند و عملا
وقت و انرژی ما را میگیرند. باید بگذارند کاری که بلد هستیم را
انجام دهیم، به این ترتیب سرعت تولید افزایش پیدا میکند.  در حال
سـرمایهگذاری رقمـی نزدیـک بـه ۱٫۲ میلیـارد دلار ارزی و ۲۵ هـزار
میلیارد تومان ریالی در منظقه شبستر هستیم که آثار و نتایج آن به

زودی در حوزه محصولات کشاورزی نمایان خواهد شد.

رقم حداقلی از بودجه ۵۰۰ میلیون دلاری واردات مرغ را به تولید
اختصاص دهید/ امکان صادرات مرغ و تخم مرغ را داریم اما نان

خیلیها قطع میشود!

وی در پاسخ به سوالی در مورد پیشرفت پروژههایی که در دست بهره
برداری قرار دارند، گفت: میزان پیشرفت پروژهها متفاوت است، در
حال حاضر طیف پیشرفت این پروژهها از حدود ۳۰ درصد تا ۸۰ درصد

است.

ژائله افزود: دولت اعلام میکند که مرغ ندارد و ۵۰۰ میلیون دلار
کنار میگذارد تا مرغ از ترکیه وارد کشور کند. کیلویی ۲٫۲ دلار نیز
پول بابت آن میدهند. انتظار ما این است که دولت از این رقم یک
سود حداقلی ۵ الی ۶  درصدی را تضمین کند تا سریعتر ماشینآلات
مرتبط با خطوط تولید را بروز کنیم. اما حاضر به چنین کاری
نیستند. ظاهر کار به گونهای است که به نظر میرسد میخواهند هر طور
که شده واردات غلط ادامه پیدا کند. سوالشان این است که اگر فردا
نیازمند واردات مرغ نبودیم، چگونه باید آن بودجه در نظر گرفته
شده را مصرف کنند؟  قیمت مرغ در دنیا حدود یک دلار است، چرا ما
بایـد مـرغ را دو دلار  بدسـت مـردم برسـانیم؟ بایـد واسـطه هـا و

زنجیرههایی که در این بین قرار گرفتهاند را بشکنیم.

وی با تاکید بر اینکه به همین دلیل همواره عدهای به دنبال ایجاد
بحران هستند، گفت: در غیر این صورت از فردا نه تنها مرغ و تخم
مرغ وارد نمیکنیم بلکه این محصولات را صادر نیز میکنیم ولی
میدانید که نان چند نفر از ذی نفعان بحران  مرغ  و کمبود  اقلام
اساسی با این اتفاق قطع میشود؟ در نتیجه  وقتی این موضوعات را
کنار هم قرار میدهیم میبینیم که حاضر به انجام این کار نیستند.



ماجرای ایراد گرفتن محیطزیست به شورهزاری که تبدیل به باغ شد/
سرمایه گذاری ۵۰ میلیون دلاری برای ایجاد بزرگترین مجموعه نساجی

کشور

این فعال اقتصادی در پاسخ به سوالی در مورد اشتغالی که پروژههای
در حال تکمیل میتواند ایجاد کند، گفت: تنها اشتغال مرغداری ۶
هزار نفر است. ۲۸۸ سالن که هر کدام ۳ هزار متر است. نزدیک به یک
میلیون متر مربع سالن مرغداری در حال ساخت است که در خاورمیانه

منحصر بفرد است.

وی در مورد انتظارات خود از بخش دولتی گفت: ما میگوییم اگر
پشتیبانی نمیکنند حداقل برای ما درگیری ایجاد نکنند. ما را درگیر
دادگاه و سیستم تعزیرات و… نکنند. فرض کنید شغل شما این شده است
که صبح تا شب در دادگاه باشید. به عنوان مثال شکایتی مطرح شده 
که در منطقه  آلودگی ایجاد کردید، این درحالی است که  طبق گزارش

خودشان  زمین  از ابتدا شور بوده است.

رییس اتاق بازرگانی تبریز با اشاره به اینکه در آن زمین شور،
امروز گندم رشد میکند و پسته و بادام در آن کاشته شده، گفت: آن
شوره زار امروز به باغچه تبدیل شده است حال شما چگونه میگویید که
آلودگی ایجاد شده است؟ چنین مواردی فعال اقتصادی و سرمایهگذار را

درگیر مسائلی غیر از تولید و اشتغال میکند.

وی در خصـوص افتتـاح واحـد تولیـدی نسـاجی بـا ۵۰ میلیـون یـورو
سرمایهگذاری که رییس مجلس نیز از آن بازدید کرد، گفت: معتقد هستم
این واحد در نهایت به بزرگترین نساجی کشور تبدیل خواهد شد که
اتفاقا در یک منطقه محروم قرار گرفته است. 61 سال دارم و دیگر به
دنبال جایگاه و مقام نیستم. باید به دنبال این باشیم که کشور از
نظر اقتصادی به عاقبت خوبی برسد. باید کمک کنیم تا این اتفاق رخ

دهد و دولت نیز باید این فرصت را بدهد.

اشکال به پروژه خودروسازی به اتهام قرار گرفتن محل احداث در مسیل

ژائله با بیان اینکه در مورد دیگری میخواهیم کار ساخت سالن
خودروسازی را آغاز کنیم اما اجازه این کار را نمیدهند و میگویند
محل احداث کارخانه در مسیر رودخانه است، گفت: این در حالی است که
از یک قرن قبل رودخانهای در این مسیر وجود نداشته؛ یک روز
دادگاه، یک روز محیطزیست، یک روز تعزیرات همه اینها روی هم

انگیزه و انرژی فعال اقتصادی و سرمایه گذار را از بین میبرد.



وی ادامه داد: در سازمان تعزیرات حکومتی یکی از شهرهای جنوبی
کشور یک خرده فروش شکایتی مطرح کرده و اعلام کرده یک دهم کالای
مورد نیازش را دریافت کرده است. مدیر شعبه استانی ما پاسخ داده 
که  برای  آن استان در کل ۵۰۰ کارتن سهمیه داریم که باید بین ۳
هزار مشتری تقسیم شود. اما در همین مورد  میبینم که حدود ۱۶
میلیارد تومان جریمه  لحاظ شده است. حال باید در تهران به دادگاه
مراجعه کنیم، وکیل بگیریم و هزینههای مختلف تحمیل شود تا این
چالش بر طرف شود. نمونه های بسیاری از چنین اتفاقاتی در کشور رخ
میدهد که باعث آسیب و نابودی فضای کسب و کار میشود. معمولا هر بار
که چنین مواردی را مطرح میکنیم دشمنیها بیشتر میشود. به این
ترتیب انرژی و وقت ما صرف مواردی میشود که عملا ما را از مسیر
اصلی یعنی همان دغدغه رهبر معظم انقلاب  در حوزه اقتصاد یعنی رشد

تولید باز میدارد.

هدفگذاری برای افزایش ۵ برابری اشتغال به ۱۰۰ هزار نفر

این فعال اقتصادی در پاسخ به سوالی در مورد کل کارگران مجموعه
شیرین عسل گفت: در حال حاضر ۲۲ هزار نفر در شرکتهای مختلف این
مجموعه شاغل هستند و به دنبال این هستیم تا این رقم را به ۱۰۰
هزار نفر برسانیم. نکته این است که باید روابط کلان اقتصاد اصلاح
شود. به عنوان مثال در بخش واردات و صادرات کارهای بسیار بزرگی

باید انجام دهیم.

وی گفت: باید به دنبال این باشیم که به هر قیمتی شده کشور را از
این فضای رکود تورمی که یک سم مهلک برای اینده ایران محسوب
میشود، خارج کنیم. اعتقاد داریم که اقتصاد ایران امکان رشد با
کیفیت و پیشرفت در عرصه های مختلف را دارد، بنده به این مسئله به
خصوص در مورد اقلام اساسی و کالاهایی که با معیشت مردم مرتبط

هستند، اعتقاد ویژه ای دارم.

توان بالای اتاق بازرگانی در ارتقا کیفیت و کاهش قیمت تولید

رییس اتاق بازرگانی تبریز با بیان اینکه باید مهارت کاشت انواع
محصولات مانند گوجه فرنگی و سیب، و بستهبندی محصولات کشاورزی را
ارتقا دهیم، گفت: محل این آموزش و ارتقا سطح تخصصی فعالان اقتصادی
نیز باید اتاق بازرگانی ایران باشد. به اعتقاد بنده یکی از کار
ویژه های اصلی در اتاقهای بازرگانی باید فراهم کردن زیر ساختهای
آموزشی و تخصصی باشد، وقتی فعالان اقتصادی ببینید که اتاق



بازرگانی در جهت حمایت واقعی از انها گام بر میدارد نگاهها به
تشکل بخش خصوصی تغییر میکند و شاهد بازگشت اعتماد فعالان اقتصادی،

کشاورزان، صنعت گران به این مجموعه خواهیم بود.

وی اظهار کرد: در این حالت میتوان با برنامهریزی تولید، کالایی
مثل سیبزمینی را هم صادر کرد. چرا که یک نژاد خوب را تولید و
قیمـت را نیـز تثـبیت میکنیـم.  بـه ایـن ترتیـب یـک سیاسـتگذاری
استاندارد در قیمت، کیفیت و تولید خواهیم داشت. اتاق بازرگانی با
توجه به حضور خود در تمامی استانها  امکان هم افزایی در این حوزه
را دارد. معتقد هستم به جای اینکه منافع شخصی را در اولویت

قراردهیم، ابتدا باید منافع کشور را ببینیم.

در ماجرای واگذاری کشت و صنعت مغان گزارشهای غلط تهیه شد

این فعال اقتصادی در خاتمه با اشاره به حواشی که در مورد واگذاری
مجموعه کشت و صنعت مغان در اواخر دهه ۹۰ مطرح شد، گفت: در حوزه
اتفاقاتی که در مورد شرکت کشت و صنعت مغان و واگذاری و باز پس
گیری آن رخ داد عملا رد پای برخی دشمنیها  مشهود بود. چرا که
امروز مشخص شده در آن مقطع یک سری گزارشات غلط تهیه شده بود. با

توجه به این گزارشات بود که مقامات بالاتر دچار اشتباه شدند.

سرویس خبری: صنعت غذا

منبع: تسنیم

رئیس اتاق تبریز: مشکلات زنجیره
تولید روی کیفیت و قیمت محصولات

اثر منفی گذاشته است
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یونس ژائله با اشاره به چالشهای حوزه تجارت، میگوید: بهواسطه
برخی محدودیتها، زنجیره تولید کشور دچار مشکل شده و این مسئله،

روی کیفیت کالاها و قیمت تمامشده تولید اثر منفی گذاشته است.

به گزارش پایگاه خبری صنعت غذا و کشاورزی(اگروفودنیوز)، به نقل
از اتاق بازرگانی ایران؛ رئیس اتاق بازرگانی، صنایع، معادن و
کشاورزی تبریز، گفت: ما مهارت در تجارت را از دست دادهایم و به
خاطر برخی محدودیتها، زنجیرههای تولید دچار مشکل شده است. همین
امر در کیفیت کارها تأثیر گذاشته و درنتیجه قیمت تمام شد محصول

افزایش یافته است.

یونس ژائله در نود و پنجمین نشست شورای گفتوگوی استان آذربایجان
شرقی، سوء مدیریت در حوزه واردات را یکی از مشکلات موجود در کشور
دانست و افزود: در شرایط تحریمی، اگر حوزه واردات بهدرستی مدیریت

نشود، مشکلات ما دوچندان خواهد شد.

 وی بر ضرورت حمایت از بخش خصوصی بهعنوان پیشران اقتصادی تأکید
کرد و گفت: با حذف سیاستهای اقتصاد دستوری، فرصت رقابت در منطقه
و بازارهای بینالمللی برای بخش خصوصی افزایش یافته و بهتبع آن

زنجیره ارزش در کشور ایجاد و تقویت میشود.

 ژائله خواستار اصلاح مدیریت صادرات غیرنفتی نیز شد و افزود:
خواهش ما از دولت این است که امور کشتیرانی ایران را به بخش
خصوصی واگذار کند و در کنار آن با تقویت ناوگان حملونقل کشور،

زمینه فعالیت بخش خصوصی را مهیا کند.
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وی در ادامه با اشاره به نتایج پایش ملی در حوزه فضای کسبوکار
گفت: متأسفانه طی سالهای اخیر شاهد افول شاخصهای متعددی در حوزه

فضای کسبوکار هستیم.

رئیس اتاق تبریز، کمبود نیروی کار در استان را یکی دیگر از
چالشهای پیش رو در حوزه صنعت دانست.

سرویس خبری: صنعت غذا

منبع: اتاق بازرگانی ایران

پیشبینیهـا از انتخابـات ریاسـت
دوره دهم اتاق ایران

پیشبینیها از انتخابات ریاست دوره دهم اتاق ایران، با بررسی
شرایط و نگاه به آنچه بر جریان انتخابات اتاقهای بازرگانی،
صـنایع، معـادن و کشـاورزی حـاکم اسـت، شاهـد داغتـر شـدن فضـای
گمانهزنیها درباره فردی هستیم که قرار است کرسی ریاست اتاق ایران

را در دوره دهم و برای چهار سال آینده به عهده بگیرد.
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به گزارش پایگاه خبری صنعت غذا و کشاورزی(اگروفودنیوز)، با وجود
اینکه کاندیدا از مدتها قبل رایزنیهای خود را برای کسب این عنوان
شروع کردند؛ اما هرچه به زمان برگزاری انتخابات نزدیکتر میشویم،

هیاهوها و پیشبینیها رنگوبوی متفاوتتری میگیرد.

در این شرایط تئوریهایی درباره اینکه کدام مجموعه از فعالان
اقتصادی میتوانند در نتیجه انتخابات اثرگذارتر باشند، مطرح
میشود. از جمله این تحلیلها، اثرگذاری رای تشکلها در نتیجه

انتخابات است.

آنچه انتخابات دوره دهم هیات نمایندگان را از دیگر دورهها متمایز
میکند، تغییراتی است که در آییننامه تشکیل و نحوه فعالیت هیأت
نمایندگان اتاق ایران و اتاقهای شهرستان، رخ داده است که بر اساس
آن افراد نمیتوانند همزمان عضو هیات رئیسه اتاق ایران و یکی از
اتاقهای استانی باشند. به این معنا که اگر به عنوان یکی از اعضای
هیات رئیسه اتاق ایران انتخاب شدند باید از سمت خود در هیات

رئیسه اتاق استانی کنارهگیری کنند.

از طرفی نامزدهای انتخاباتی برای هیات رئیسه اتاق ایران باید یک
ماه زودتر ثبتنام کرده و برای این منظور، تایید دستگاههای نظارتی

را دریافت کنند.

اضافه شدن این شرایط و برخی مسائل دیگر در کنار کاهش اعضای فعال
در اتاقهای استانی و به دنبال آن کمتر شدن تعداد کرسیهای هیات
نمایندگان اتاقها در سراسر کشور، میزان اثرگذاری بیشتر تشکلها که

در این دوره تعداد آنها به ۲۴۰ رسیده است را نشان میدهد.

اشاره به این نکته نیز لازم است که تعداد اعضای فعال اتاقها با
توجه به شرایط حاکم بر محیط کسبوکار سیر نزولی داشته و همین
مسئله نیز بر کاهش تعداد صندلیهایی که در مجموعه هیات نمایندگان
اتاق ایران به اعضای اتاقهای سراسر کشور اختصاص دارد، اثرگذار

بوده است.

علاوه بر آنچه گفته شد، باید توجه داشت که همه تشکلهایی که امروز
به صورت زیرمجموعه اتاق ایران، فعال هستند، طبق آییننامه موردنظر
حق رای ندارند؛ برای تشکلها و امکان مشارکت آنها در انتخابات،
ضوابطی دیده شده که موجب میشود تعداد آنهایی که حق رای دارند،
کاهش یابد. با این وجود به نظر میرسد، وجود ۲۴۰ تشکل در کنار حذف
تعدادی از آنها به دلیل اهلیت نداشتن در رایدهی، همچنان گواه
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اثرگذاری بالای آنها در روند انتخابات است.

با این استدلال، گمانهزنیها از اقبال بیشتر حسین پیرموذن، برای
موفقیت در کسب عنوان ریاست دوره دهم اتاق ایران، حکایت دارد.

این فعال اقتصادی که امروز نامش به عنوان یکی از نامزدهای
انتخاباتی برای ریاست اتاق ایران مطرح شده، عضو هیات نمایندگان
اتاق ایران و در دوره هشتم عضو هیات رئیسه و خزانهدار اتاق ایران

بوده است.

با وجود اینکه در مسیر پیشرو و تا رسیدن به زمان انتخابات،
اتفاقات زیادی رخ خواهد داد؛ اما در حال حاضر با نگاهی به مجموعه
عملکردها و رویکردهایی که در بین نامزدهای احتمالی وجود دارد،

موفقیت او بیش از دیگران محتمل است.

اگر استدلالهای مطرح شده درباره اثرگذاری رای تشکلها در این دوره
انتخابات را بپذیریم، نگاه ویژه پیرموذن به تشکلها و تلاشی که در
دوره هشتم هیات نمایندگان به عنوان مسئول راهبردی تشکلها در
راستای احیا و ارتقای جایگاه این رکن مهم از اتاق ایران انجام
داد، میتواند احتمال موفقیت او در جریان انتخابات را بیان کند.

او زمانی که به عنوان عضو هیات رئیسه اتاق ایران، مسئولیت
راهبردی تشکلها را به عهده گرفت، با هدف توانمندسازی این رکن مهم
در صحنه اقتصادی کشور، پروژه رتبهبندی و آغاز فرآیند رشد تشکلها

را کلید زد.

این موضوع که امروز به عنوان یکی از دستاوردهای اتاق ایران مطرح
میشود از او چهرهای ساخت که نشان میدهد در رسیدن به اهداف و
آرمانهای فعالان اقتصادی از هیچ کوششی دریغ نمیکند و میداند،
چگونه از امکانات موجود در مسیر بالندگی بخش خصوصی بهره ببرد.

روحیه مطالبهگری او زمینهای را مهیا کرد تا در این دوره مقرری و
منابعی در قالب تسهیلات در اختیار تشکلها قرار گیرد تا بتوانند
ساختمانی را برای اداره بهتر فعالیتهای خود خریداری کنند و این
سیاست به اتاقهای مشترک نیز منتقل و شرایطی را ایجاد کرد تا آنها
نیز به کمک تسهیلات اتاق ایران، بسترهای اولیه برای توانمندسازی

خود را فراهم کنند.

البته در سوی دیگر میدان رقابت، یونس ژائله قرار دارد؛ فردی که



در دوره نهم هیات نمایندگان، رئیس اتاق تبریز بود و امروز به
همراه احد عظیمزاده، یکی دیگر از اعضای این اتاق، وارد میدان شده

است.

حال بسیاری معتقدند حضور دو نامزد از یک اتاق، اقدام چندان
مطلوبی در روند رقابت نیست و در صورتی که یکی به نفع دیگری از

رقابت خارج نشود، هر دو شکست خواهند خورد.

در این بین، برخی از تلاشهای حسین سلاحورزی، نایبرئیس اتاق ایران
در دوره نهم برای کسب عنوان ریاست دوره دهم اتاق ایران، سخن
میگویند که این موضوع نیز با نگاهی به برخی ناهماهنگیها و
اختلافات در دوره نهم و اثرات منفی آن بر روند پیگیری مطالبات بخش
خصوصی و نگاه منفعلانه آنها که نتوانستند از بخش خصوصی در مقابل
قانون حمایت کنند و انتخابات را بر اساس آییننامه برگزار کردند،

دور از ذهن است.
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مدیرعامل گروه صنایع غذایی شیرین عسل از آغاز به کار خودروسازی
این مجموعه در تبریز خبر داد.

به گزارش پایگاه خبری صنعت غذا و کشاورزی(اگروفودنیوز)، به نقل
از ایلنا؛ یونس ژائله درباره ورود این مجموعه به خودروسازی اظهار
داشت: گروه شیرین عسل مجوز تولید خودرو را اخذ کرده و شروع به

کار کردهایم.

مدیر عامل این گروه صنایع غذایی ادامه داد: خودروسازی شیرینعسل
در تبریز شروع به کار کرده است.   

بر اساس این گزارش؛ مجوز تولید خودرو توسط این شرکت در روز
چهارشنبه، ۳۰ فروردین ۱۴۰۲، صادر شد و گفته شده که، تولیدات این

شرکت خودرو روز اروپایی خواهد بود.
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رئیس اتاق بازرگانی تبریز:دولت
بایـد کـوچک تـر شود/بـا کارهـای
پوپولیسـتی نمیتـوان آرای فعـالان

اقتصادی را جذب کرد

یونس ژائله سال ۱۴۰۲ را سالی پررونق برای بخش خصوصی دانست و گفت:
دولت باید کوچکتر شود.

به گزارش پایگاه خبری صنعت غذا و کشاورزی(اگروفودنیوز)، به نقل
از روابط عمومی اتاق تبریز، یونس ژائله در ششمین جشنواره حامیان
حقوق مصرف کنندگان، درباره انتخابات اتاق بازرگانی، اظهار داشت:
از تمامی فعالان اقتصادی استان تشکر میکنم که با هوشمندی خود نشان
دادند با کارهای پوپولیستی و اقداماتی که شایسته مردم نبود،

نمیشود رای مردم را تغییر داد.

وی افزود: دیروز شاهد برگزاری  انتخابات باشکوهی در اتاق تبریز
بودیم.

رئیس اتاق بازرگانی تبریز بر لزوم توجه به بیانات مقام معظم
رهبری در دیدار با کارآفرینان تاکید کرد و یادآور شد: از مسئولان

دولت خواهشمندیم به بخش خصوصی کشور اعتماد کنید.
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ژائله ادامه داد: اقتصاد بدون بخش خصوصی درست نخواهد شد.

وی با بیان اینکه «سال آینده متعلق به بخش خصوصی خواهد بود»،
گفت: سال آینده، سال پررونقی خواهیم داشت که تاثیر آن را در
کسبوکارهای خود خواهید دید. سال آینده دولت باید کوچکتر و
داراییهای آن، مولدسازی شود. این کار نیز باید توسط شما انجام

گیرد که اهلیت خود را ثابت کردهاید.
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